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         Zápis z jednání rady Sdružení obcí pro nakládání s odpady, 

IČO 46772707 se sídlem Želechovice č.p. 48, PSČ 410 02 Lovosice 
 
Datum: 21. června 2024, pokračování jednání ze dne 18.6.2024 
Místo: zasedací místnosti provozní budovy na skládce  
Přítomni dle prezenční listiny: Ing. Medáček Petr, Vacková Alena, Motl Jiří  
Přítomni on-line: Ing. Šenfeldr Tomáš, Tomášek René, Mgr. Skružná Andrea, Mgr. Panaš Petr 
Nepřítomni: Bc. Čechová Martina, Ing. Hajná Eva, Ing. Červený Richard, Ing. Feiklová Lenka 
Předsedající: Ing. Petr Medáček, předseda Rady 
Zapisovatel: Zubáková V. 
 
Zasedání rady „SONO“ bylo svoláno předsedou Sdružení na den 18. 6. 2024 od 8,30 hod. Vzhledem k tomu, že 
počet členů rady nedosáhl potřebný počet pro schvalování, byl po telefonické domluvě stanoven náhradní termín 
na pátek 21.6. 2024 s možností připojení se ke schůzce formou on-line připojení.  

Program jednání dle zaslané pozvánky byl následující, body červeně označené budou projednány dnes na 
pokračujícím jednání rady ze dne 18.6.2024 :  

 Program:  
1/ Zahájení, kontrola usnesení  
2/ Hospodaření za období leden – květen 2024  
3/ Rozpočtové opatření č. 2/2024 (doplnění výdajů na daň z nemovit. a plocha drcení dřevo)  
4/ Rozhodnutí v působnosti valné hromady  

a) Roční účetní závěrka za rok 2023  
b) Zpráva o podnikatelské činnosti za rok 2023  
c) Zpráva o vztazích mezi propojenými osobami za rok 2023  
d) Zpráva dozorčí rady z kontrolní činnosti za rok 2023  

5/ Informace pracovní skupiny k projektu „gasifikace“  
6/ Informace ze sběru a svozu DNO z členských obcí  
7/ Různé, diskuze  
8/ Závěr 

Ad 1/ Jednání Rady zahájil v 8,00 hodin předsedající Ing. Petr Medáček, přivítal zúčastněné v zasedací místnosti i 
účastníky on-line připojení, provedl kontrolu usnášeníschopnosti a konstatoval, že rada je usnášeníschopná a 
může se proto přistoupit k projednávání bodů, které dosud nebyly projednány, aby byla splněna zákonná 
povinnost – schválení účetní závěrky za rok 2023 do 30.6.2024.  Na základě telefonických zjištění byl vybrán 
termín pro svolání rady na pátek 21.6.2024 od 8 hodin formou on-line projednání a schválení. Dnes budou 
projednány jen body, které nemohly být na úterním jednání projednány a zejména hlasovány. 
 
3/ / Rozpočtové opatření č. 2/2024 
Předsedající ing.Medáček uvedl, že rozpočet příjmů a výdajů je potřeba aktuálně doplnit o výdaje, se kterými 
nebylo ve schváleném rozpočtu počítáno a předal slovo pí. Zubákové. Ta představila návrh rozpočtového opatření 
č. 2/2024, jehož předmětem jsou následující výdaje 

- daň z nemovitostí, od které bylo sdružení dosud osvobozeno – roční platba 125.210,-Kč – navýšení 
běžných výdajů na odd.par. 3725, pol. 5362 – platby daní a poplatků státnímu rozpočtu o 100 tis. Kč 

- plocha na drcení dřeva – navýšení kapitálových výdajů na pořízení opěrné zdi a boxu na drcený odpad  
– odd.par.3725, pol. 6121 – budovy, haly a stavby o 200 tis. Kč 

Rozpočtové příjmy, položka 4131 – převody z vlastních fondů hospodářské činnosti byly doplněny o 300 tis. 
Kč, aby rozpočet zůstal i nadále vyrovnaný. Celkový rámec rozpočtu po konsolidaci činí 6 695 tis. Kč na straně 
příjmů i výdajů. 
Avizovaná generální oprava propachtovaného majetku – opravy a prohloubení monitorovacích vrtů skládky ve 
výši 379.020,40 Kč bude účtována a také hrazena z prostředků hospodářské činnosti, není proto předmětem 
rozpočtového opatření – konzultováno s auditorem. 
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Souhlas:  3 + 4 hlasy   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení č. 11/73/2024 
Rada „SONO“ schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2024 – navýšení příjmů i výdajů o 300 tis. Kč. Rozpočet příjmů 
a výdajů po konsolidaci po rozpočtovém opatření č. 2/2024 činí 6 695 tis.Kč. Rozpočtové opatření je přílohou 
zápisu. 

  
4/ Rozhodnutí v působnosti valné hromady SONO PLUS, s.r.o. 

a) Roční účetní závěrka společnosti za rok 2023 
Předsedající ing. Petr Medáček předal slovo jednatelce společnosti SONO PLUS, s.r.o., která v souladu se ZOK 
předložila společníkovi ke schválení návrh řádné účetní závěrky, sestavené ke dni 31.12.2023.  
Pí. Zubáková uvedla, že ZOK stanovuje povinnost valné hromady nejpozději do šesti měsíců od posledního dne 
předcházejícího účetního období, tj. nejpozději do 30.6. projednat a schválit řádnou účetní závěrku společnosti. 
Součástí projednání je i rozhodnutí o vypořádání dosaženého hospodářského výsledku. Uložení účetní závěrky do 
sbírky listin v obchodním rejstříku musí být provedeno nejpozději do 30 dní po schválení ÚZ. Tímto krokem je 
účetnictví za dané účetní období považováno za úplné. 
Schvalování účetní závěrky stanovuje, dle vyhlášky č. 500/2002 Sb., také vnitřní směrnice, která určuje formální 
postupy a obsah podkladů pro schválení, včetně dalších činností souvisejících. Základním vnitřním předpisem pro 
účetní závěrky je její harmonogram, který určuje jednotlivé etapy závěrkových prací (přípravné práce – 
inventarizace, účetní a daňová analýza, sestavení závěrky, sestavení a odevzdání daňového přiznání, zveřejnění 
údajů závěrky, úschova).  
 
Účetní závěrka společnosti je sestavena za účetní období kalendářního roku od 1. 1. do 31. 12. 2023, rozvahovým 
dnem je 31. prosinec. Dle § 18 odst. 1 ZoÚ účetní závěrku tvoří soubor níže uvedených výkazů, které jsou 
vyjádřeny v korunách českých (Kč), další přílohou je Inventarizační zpráva za rok 2023: 

1. Výkaz zisku a ztráty v plném rozsahu za rok 2023 
2. Rozvaha ve zkráceném rozsahu za rok 2023 
3. Příloha k účetní závěrce sestavená ke dni 31. 12.2023 

 
Dle provedených kontrolních zjištění účetní závěrka za rok 2023 podává věrný a poctivý obraz předmětu 
účetnictví a je v souladu s právními předpisy a příslušným rámcem účetního výkaznictví. Celkovým výsledkem 
hospodaření za rok 2023 po zdanění je zcela výjimečný zisk ve výši 6 682 996,60 Kč. Je třeba však zdůraznit, že 
tento zisk n e n í většinově generován z příjmu odpadů na skládku, ale z jiných činností společnosti – především 
z prodeje elektrické energie a recyklátů a že tyto obchodní aktivity sanují i ztrátu dalších aktivit, např. provoz 
kompostárny. 
 
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k návrhu předložené řádné účetní závěrky a k informacím o jejím 
schvalování. Dotazy k projednávanému dokumentu byly zodpovězeny v průběhu projednávání. Vzhledem k tomu, 
že nikdo nevznesl žádné další připomínky či dotazy, vyzval předsedající zúčastněné, aby hlasovali a schválili 
předložený návrh řádné účetní závěrky sestavený k 31.12.2023. Následně bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Členové rady schválili předložený a projednávaný návrh účetní závěrky v počtu přítomných členů: 
Souhlas:   3 + 4   hlasy,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
 
Usnesení č.11/74/2024: 
Rada SONO po projednání schvaluje předložený návrh řádné účetní závěrky společnosti SONO PLUS, s.r.o. 
sestavené k 31.12.2023. Schválená účetní závěrka za rok 2023 tvoří přílohu zápisu. 
 
Součástí účetní závěrky musí být také rozhodnutí o výsledku hospodaření za rok 2023. Společník rozhoduje 
o rozdělení hospodářského výsledku společnosti, tzn. o zisku, případně o úhradě ztráty za předchozí účetní 
období. Výsledek hospodaření za uplynulé období je po zaúčtování závěrečných zápisů zobrazen na účtu 431 - 
Výsledek hospodaření ve schvalovacím řízení ve výši 6.682.996,60 Kč. Jednatelka společnosti pí. Zubáková 
předložila návrh na vypořádání výsledku hospodaření za rok 2023. Jménem dozorčí rady navrhla její předsedkyně,  
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paní Alena Vacková, navýšení přídělu do sociálního fondu o 200 tis.Kč vyšší, aby fond mohl plnit svoji funkci i 
v letech, kdy hospodaření společnosti nebude v dobré kondici. 
 
Návrh na vypořádání výsledku hospodaření za rok 2023 po předložené změně zní: 
• příděl do sociálního fondu společnosti 600 000,- Kč - k uspokojování kulturních, sociálních a dalších potřeb 

zaměstnanců společnosti 
• výsledek hospodaření za rok 2023 ve schvalovacím řízení (účet 431) ve výši  
  6.082.996,60 Kč přeúčtovat na účet nerozdělených zisků minulých období (účet 428), 
• přerozdělení zisku ve prospěch společníka nebo zaměstnanců nebylo navrženo 
 

Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k návrhu na rozdělení výsledku hospodaření společnosti  
SONO PLUS, s.r.o. za období roku 2023. Vzhledem k tomu, že nikdo nevznesl žádné návrhy, připomínky či dotazy, 
předsedající vyzval členy rady zůčastněné, aby hlasovali a schválili předložený návrh na rozdělení výsledku 
hospodaření plynoucí z účetní závěrky sestavené k 31.12.2023. Následně bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Pro schválení návrhu na vypořádání výsledku hospodaření společnosti – přídělu do sociálního fondu společnosti a 
převodu zbytku HV na účet 428 jako nedílné součásti účetní závěrky společnosti za rok 2023 se vyslovili členové 
rady v počtu přítomných členů: 
Souhlas:   3 + 4   hlasy,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
 
Usnesení č.11/75/2024: 
Rada schvaluje předložený návrh na vypořádání výsledku hospodaření výsledku hospodaření společnosti 
SONO PLUS, s.r.o. dosaženého za účetní období od 1. 1. do 31. 12. 2023 jako nedílnou součást účetní závěrky za 
rok 2023 takto: příděl do SF ve výši 600 tis. Kč, zbytek přeúčtovat na účet nerozdělených zisků minulých období. 
 
Ad 4b) Zpráva o podnikatelské činnosti za rok 2023 
 
Úvodem pí. Zubáková uvedla, že rok 2023 byl dvacátým šestým rokem existence společnosti SONO PLUS, s.r.o. 
(dále jen „společnost“). Stejně jako v letech předchozích bylo prvořadým úkolem společnosti zajištění 
spolehlivého a bezpečného provozu všech zařízení „SONO“, zejména však provozu skládky. Neméně 
významným úkolem bylo zajištění ostatních provozů v areálu zařízení „SONO“ - recyklace stavebních odpadů 
a zemin, kompostárny, drcení BIO odpadu a autodopravy včetně bezpečného provozování systému 
odplynění skládky a zařízení využívající skládkový plyn - kogeneračních jednotek a nakládání s odpadními 
vodami v souladu s provozními řády jednotlivých zařízení a Integrovaným povolením vydaným Krajským 
úřadem Ústeckého kraje.  
Uplynulý rok 2023, jehož hodnocení a výsledky, jsou Vám prostřednictvím této zprávy předkládány, se 
historicky zařadí mezi roky, které z provozního hlediska naštěstí nepatří mezi roky nejsložitější a ty, které 
nebyly ovlivněny řadou mimořádných situací, jež trápily společnost v předchozích letech (likvidace skládkové 
vody, opravy strojů, dlouhodobé nemoci zaměstnanců, požáry). Každodenní provoz zařízení samozřejmě 
přinášel drobné problémy a komplikace, ty se však dařilo průběžně řešit. 
Provozní náklady společnosti nebyly proto ve srovnání s předchozím obdobím tak vysoké, svůj podíl mělo i 
teplé a suché počasí. Vzhledem k obměně strojního parku, se fatální poruchy strojů, se zásadním dopadem 
do nákladů společnosti, nekonaly. Starý kompaktor byl nahrazen strojem zcela novým – kompaktorem 
BOMAG BC 573 RB v pořizovací ceně 8 983 tis.Kč, jeho hmotnost je vyšší a měla by zajistit lepší zhutnění 
materiálu a tím i úsporu místa v tělese skládky. I přes snížení výše uvedených provozních nákladů jsou 
servisy, údržba strojů včetně pořízení náhradních dílů (hlavně na drtiče) a zejména odpisy hmotného majetku 
významnou položkou, která ovlivňuje celkovou výši nákladů společnosti a současně jsou významnou 
položkou v kalkulaci ceny za ukládání odpadů. 
Tržby za vlastní výkony společnosti se ve srovnání s předchozím obdobím zvýšily. Zejména díky zapojení 
dalších studní a zprovozněním odplynění aktivní části skládky, části C, které bylo do systému zapojeno 
v předchozím období, se odčerpávaný skládkový plyn, zpracovaný v našich kogeneračních jednotkách do 
podoby elektrické energie, proměnil ve významný zdroj tržeb. Do sítě bylo dodáno celkem 
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880 829 kwh, za pohádkové tržby, podíl střediska kogenerace na celkovém zisku společnosti činí téměř 45%. 
Celkové tržby společnosti významně ovlivnily také příjmy za prodané recykláty, zisk střediska recyklace se 
podílí na celkovém výsledku hospodaření ze 41%. Z bilance odpadů vyplývá, že na skládku bylo uloženo o 
téměř 2,5 tis. tun více než v roce předchozím, a to má samozřejmě dopad do hospodaření střediska skládka a 
celkových tržeb společnosti. Hospodaření střediska kompostárna se díky tržbám za bioodpad a prodeji štěpky 
a kompostu zlepšilo, avšak ztrátu 640 tis.Kč bylo potřeba sanovat ziskovými výsledky ostatních provozních 
středisek. Přes velikou snahu se nepodařilo zobchodovat větší množství kompostu, a to i přesto, že v průběhu 
roku bylo zahájeno jednání s energetickou skupinou SEV.EN ČESKÁ ENERGIE A.S., která připravovala koncepci 
rekultivací v lomech ČSA a Vršany. Vzhledem ke zdržení při projednávání materiálů na rekultivaci, se 
připravovaný kontrakt měl přesunout až do roku 2024, hotový kompost se hromadil na manipulační ploše 
kompostárny a začal být problém s volnou plochou pro příjem bioodpadu. Tento problém byl vyřešen v roce 
následujícím díky vyhlášeným slevovým akcím. 
Dále byli členové rady podrobně seznámeni s obchodními aktivitami společnosti – bilancemi návozu odpadu na 
jednotlivé provozy - skládku, recyklaci, drcení bioodpadu a kompostárnu včetně prodeje kompostu a také 
s přehledem vyrobené elektrické energie a dodané do rozvodné sítě.  

 
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili ke zprávě o podnikatelské činnosti společnosti  
SONO PLUS, s.r.o. za období roku 2023. Vzhledem k tomu, že nikdo nevznesl žádné návrhy, připomínky či dotazy, 
předsedající vyzval členy rady, aby hlasovali o zprávě o podnikatelské činnosti za rok 2023. Následně bylo 
přistoupeno k hlasování. 
 
Pro vzetí zprávy o podnikatelské činnosti za rok 2023 na vědomí se vyslovili členové rady v počtu přítomných členů: 
Souhlas:   3 + 4 hlasy,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
 
Usnesení č.11/76/2024: 
Rada SONO bere na vědomí zprávu o podnikatelské činnosti a jejích dopadech do hospodaření společnosti 
SONO PLUS, s.r.o. za rok 2023. Zpráva včetně příloh tvoří přílohu zápisu.  
 
Ad 4c) Zpráva o vztazích za rok 2023 
 
Jednatelka společnosti seznámila radu se zprávou o vztazích mezi sdružením (ovládající osobou) a společností 
SONO PLUS, s.r.o. (ovládanou osobou) za uplynulý rok.  Ve zprávě je popsán vztah mezi propojenými osobami, 
způsoby ovládání společnosti, je zde také uveden přehled vzájemných smluvních vztahů. V závěru pí. Zubáková 
uvedla, že lze obecně konstatovat výhodnost tohoto spojení. Vzhledem ke struktuře vztahů mezi ovládající a 
ovládanou osobou je výhodou, že statutární zástupci ovládané osoby jsou účastni jednání a rozhodování orgánů 
ovládající společnosti (členská schůze a rada), nejsou známy žádné nevýhody, které by z těchto vztahů vyplývaly. 
 
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili ke zprávě o vztazích mezi propojenými osobami za období roku 
2023. Vzhledem k tomu, že nikdo nevznesl žádné připomínky či dotazy, vyzval předsedající, aby hlasovali a schválili 
zprávu v předloženém znění. Následně bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Pro schválení zprávy o vztazích mezi propojenými osobami za rok 2023 se vyslovili členové rady v počtu přítomných 
členů: 
Souhlas:   3 + 4  hlasy,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
 
Usnesení č.11/77/2024: 
Členové Rady SONO se seznámili a berou na vědomí zprávu o vztazích mezi ovládající osobou a korporací za rok 
2023 - obecně lze konstatovat, že ze vztahů mezi propojenými osobami plynou zejména výhody. Zpráva je 
přílohou zápisu. 

Ad 4d) Zpráva dozorčí rady z kontrolní činnosti v roce 2023 
 
Předsedající ing. Petr Medáček předal slovo předsedkyni dozorčí rady pí. Aleně Vackové. Ta seznámila jednání 
rady se zprávou o činnosti DR za uplynulé období roku 2023 – v průběhu roku se rada sešla 3x. Členové DR sledují  
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hospodaření společnosti jako celku, ale i hospodaření jednotlivých středisek – žhavým tématem je ztrátový provoz 
kompostárny, personalistika, kalkulace cen odpadů. Informovanost o veškerém dění ve společnosti je zaručena 
propojením jednotlivých členů DR v orgánech Sdružení (finanční a kontrolní výbor, pracovní skupina „gasifikace“). 
Navíc se předsedkyně DR společně s předsedou rady SONO a předsedou finančního výboru (člen DR) účastní 
výrobních porad vedení společnosti, kde svými radami a zkušenostmi přispívají k řešení aktuálních problémů 
souvisejících s hospodařením a chodem společnosti.  
 
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili ke zprávě dozorčí rady z kontrolní činnosti za období roku 2023. 
Vzhledem k tomu, že nikdo nevznesl žádné připomínky či dotazy, vyzval předsedající, aby hlasovali a vzali na 
vědomí tyto informace. Následně bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Pro vzetí informací na vědomí z kontrolní činnosti dozorčí rady se vyslovili členové rady v počtu přítomných členů: 
Souhlas:   3 + 4   hlasy,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
Usnesení č. 11/78/2024 
Členové Rady SONO se, jako jediný společník, seznámili a berou na vědomí zprávu předsedkyně dozorčí rady o 
kontrolní činnosti dozorčí rady v průběhu kalendářního roku 2023.   
 
Ad 7/ Různé 
Ing. Medáček informoval o našem municipálním vkladu v J&T Bance a.s. ve výši 5.143.728,06 Kč.  Tento 
účet již banka nemá ve své nabídce, a proto je nutné peníze převést na aktuálně nabízené bankovní 
produkty. Z nabídky banky se jeví jako výhodný vklad s výpovědní lhůtou nebo termínovaný vklad  
do 1 roku. Z hlediska obsluhy účtů by bylo výhodnější i zřízení běžného účtu s elektronickým 
bankovnictvím. Po krátké diskuzi byl vybrán vklad s výpovědní lhůtou na 6 měsíců, jehož úročení začíná 
na úrokové sazbě 5,85% p.a. a následuje 5,50% od 8.7., 4,5% od 9.8., 3,5% od 30.8. a 3,00% od 
30.10.2024. 
 
Souhlas:   3 + 4   hlasy,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
Usnesení č. 11/79/2024 
Rada SONO schvaluje zřízení běžného účtu a také založení vkladu s výpovědní lhůtou 6 měsíců a pověřuje 
statutární orgány k podpisu smlouvy o zřízení účtů s J&T Bankou a.s., pobočkou v Praze. 
 
Předsedající konstatoval, že byly projednány všechny zbývající body programu rady ze dne 18.6.2024, které 
vyžadují projednání a schválení.   
 
Žádný z přítomných členů rady nevznesl požadavek na zařazení dalšího bodu 
do programu jednání, a proto zasedání v 9,15 hodin ukončil.  

Předsedající: 
Ing. Petr Medáček 
 
 
V Želechovicích dne 21. června 2024    
Zapsala: V. Zubáková    
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